
Protokoll för styrelsemöte 9 oktober 2024
Närvaro: Kerstin Bodén, Marina Bonelli och Homayoon Mobaraki

1. Homayoon öppnade mötet

2. Marina justerare

3. Föregående protokoll godkändes. Papperskorgarna är nu 
borttagna och det gör att vi måste vara mer noggranna att inte 
slänga på marken. Säg till barnen att inte kasta skråp på backen.

4. Ekonomin är ok

5. Vi har efter årsmötet inte hört att någon har gjort en ekonomisk 
förening för att kunna skaffa laddstolpar utomhus. Vi har inte hört 
att någon förening har bildats. Vi i styrelsen håller koll på om vi får 
information om lagändring eller liknande. 

Stolpen som inte lyser på parkeringen vid vändplan håller vi just nu 
på med. En elektriker kollar just nu upp felet på den och vi kollar 
hur mycket det kostar att byta alla i backen och om det är värt det.

6. Höststädningen kommer att ske söndagen den 3 november. 
Kallelse kommer separat som vanligt. 

Vi har väldigt många barn på gården just nu så tänk på att köra 
försiktigt. Vi måste sköta det bättre. Släng inga flaskor, kartonger, 
kläder, mattor, skor mm. Det ska bara vara hushållssopor allt annat 
ska till SRV. SRV har bett om extra dörrstopp och det beställer vi 
nu.

7. Övriga frågor:  Fanns inga

8. Homayoon avslutade mötet

Justerare: Marina Bonelli Homayoon Mobaraki


